
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

         Θεσσαλονίκη, 23/01/2023 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 
 
ΘΕΜΑ: «Αναβάθμιση εγκαταστάσεων Ακαδημίας Εμπορικού Ναυτικού 

Πρέβεζας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε, το επόμενο χρονικό διάστημα προβλέπεται να αναβαθμιστούν 
οι κτηριακές υποδομές της Ακαδημίας Εμπορικού Ναυτικού (ΑΕΝ) στην Πρέβεζα και 
παράλληλα αναμένεται η δημιουργία τμήματος «Ηλεκτρολόγων και Σωστικών 
Πυροσβεστικών Μέσων», ευθύνης ΥΝΑΝΠ, στις εν λόγω. Επιπρόσθετα και επί της 
επικείμενης αναβάθμισης της ΑΕΝ Πρέβεζας, συγκλίνουσα πληροφορία είναι η εκ του 
ΥΝΑΝΠ εκπόνηση μελέτης ενεργειακής αναβάθμισης και η προώθηση αυτής προς 
υλοποίηση των εγκαταστάσεων της ΑΕΝ Ηπείρου (με έδρα την Πρέβεζα). 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε σε ποιο στάδιο βρίσκεται η αναφερόμενη μελέτη 
της ενεργειακής αναβάθμισης των αναφερόμενων εγκαταστάσεων, σε ποιους τομείς της 
συνίσταται και πότε αναμένεται να εκτελεστεί το έργο, το οποίο απορρέει εκ της μελέτης; 
 
2. Ποιες είναι οι προβλέψεις του ΥΝΑΝΠ όσον αφορά την έναρξη λειτουργίας του 
τμήματος «Ηλεκτρολόγων και Σωστικών Πυροσβεστικών Μέσων» στην ΑΕΝ Πρέβεζας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1853

Ημερομ. Κατάθεσης:

24/1/2023




